2001年11月14日(星期三) 立法會會議席上 劉江華議員就"調低各類公共交通服務收費" 提出的議案

議案措辭

"儘管香港經濟持續低迷,失業率高達5.3%,同時消費物價指數已連續3年下滑, 通縮日益惡化,但本港各類公共交通服務的收費依然高企,未有因應消費物價指 數的變動而下調;就此,本會促請政府與各公共交通機構磋商,以期盡快調低各 類公共交通服務的收費,減輕市民負擔。"

(Translation)

Motion on "Reducing the fares of various public transport services" to be moved by Hon LAU Kong-wah at the Legislative Council meeting on Wednesday, 14 November 2001

Wording of the Motion

"That, whereas Hong Kong's economy remains in the doldrums with the unemployment rate rising to 5.3%, the Consumer Price Index falling for three consecutive years, and the worsening deflationary situation, the fares of various public transport services remain high and have not been adjusted downwards in keeping with the movements of the Consumer Price Index; in this regard, this Council urges the Government to discuss with various public transport operators with a view to expeditiously reducing the fares of public transport services, thereby alleviating the burden on the public."